
PROTOKOL Nr XLII / 02

z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dniu 24 stycznia 2002 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad.  l .

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, o godzinie 915 otwarla obrady XLII sesji
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Obrady rozpoczgto przy obecnoSci na sali obrad 26 radnych na stan 28 radnyctr, co stanowi 92,86
oA ogólu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quon¡m prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybytych na sesjE go5ci: przedstawicieli partii i
stronnictw politycznycl¡ soltysów i przewodnicz4cych rad soleckict¡ przedstawicieli prasy;
powitala równie2: radnyct¡ burmistrza Leszka Kapcig, zastgcA burmistrza - Waldemara
Wozniaka kierowników jednostek orgamzacyjnych gminy oraz wszystkich przybytych na
dzisiejsze obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnej Elzbiety WiÉniewskiej na sekretarza
obrad; radna WiÉniewska wyrazila zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 Elzbietg WiSniewskq.

Ad .2 .

Na sesji w dniu 29 grudnia nieobecni byli: Przewodniczqca Rady - Teresa Szwactr, Radny

Andrzej Sluialec, Radna Marianna Swieca.

Dwie nieobecnoSci zostaty usprawiedliwione, jedna nieusprawiedliwiona

A d . 3 .

Burmistrz kszek Kapcia w imieniu 7-aradu Miejskiego wnosi o wprowadzenie do porz4dku
obrad nastgpuj4cych zrnian:

l. Punkt I A zamiast punktu 14 -,,Uchwala w sprawie wyboru czlonków Zarz4du Miejskiego
w JEdrzejowie".

2, Punkt 14 ,$chwala w sprawie przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodalowania przestrzennego tn ollr;zarzp gminy Jgdrzejów - terenu polo2onego w
miej scowo éci Laskóu/'.

3. Wycofaó projekt uchwaly w sprawie ustalenia oplatzadosta¡czanie wody i odprowadzanie
Scieków przoz Taklad Wodoci4gów i Kanalizacji w JEdrzejowie i w punkcie 11 ,,Uchwala
w sprawie stwierdzenia wygaénigcia mandatu radnego".

4. Wprowadzió punkt 14 A,,Uchwalao zamiarze likwidacji Przedszkola w Sudole"

Radny Ryszard Pacanowski w imieniu radnych klubu AWS wnosi o przeniesienie na inny
termin omawianie punktu 9, rc wzglgdu na merytorycznoSó i obiektywn€ spojrzenie nowego
burmistrza i wnikliwe, rzetelne zapoznanre sig ze Statutem ZPOZ. Radny ma nadzieje, 2e
burmistrz jako nowy przewodnicz4cy Rady Spolecznej ZPOZ zajmie siE problemem wnikliwie i
m.tola posiedzenie Rady Spolecznej.

Ksiggowa Z*ladu Wodoci4gów i Kanalizacji Pani Maria Cudzilo powiedzial4 2n dla ZWLK
sprawa podwyzek cen wody jest przykra. Páni Cudzilo ma Swiadomoéó, 12prznpisy luloiry* siq tak,
t2 nie ma podstaw prawnych, aby wprowadzió podwyzkg cen, ale prosi, aby zrobió to najszybciej
jak bpdzie mo2na.
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Rada Miejska przyst4pila do glosowania poszczególnych wniosków:
I . Punkt 8 A zamiast punktu 14 - ,,Uchwala w sprawie lvyk)ru czlonków 7-arz4du Miejskiego

w Jqdrzejowic" - przyjgto jednoglo5nic.
2. Punkt 14 ,,Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu

ragospodarowania przestrzennego na obszarze gminy Jpdrzejów - terenu polo2onego w
miej scowo Sc i Laskóf ' - przyj Eto jedno glo Snie.

3. Wycofaé projekt uchwaty w sprawie ustalenia oplat za dostarczanie wody i odprowadzanie
Écieków przez T,aklad Wodociqgów i Kanalizacji w JEdrzejowie i w punkcie I I ,,Uchwala
w sprawie stwierdzenia wygaSnipcia mandatu radnego" - przyjpto jednogloénie.

4. Wprowadzió punkt 14 A ,,Uchwala o zarniarze likwidacji Przedszkola w Sudole"
z A - 2 5
przeciw - I
wstrrymalo sig - 0

5. Przeniesienie na inny termin omawianie punktu 9.
z a - 1 0
przeciw - 12
wstrrymalo siE - 4

Wniosek nie zostal przyjEty.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla porz4dek obrad nastEpuj4cq iloi;i4 glosow:
r a - 1 9
przeciw - 7
wstrzymalo siq - 0

Porz4dek sesji:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorunL powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 29 grudnia 2001 roku
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Z,an4duMiejskiego miedrv sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie przyjpciaplanu pracy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie na rok 2002.
8 A. Uchwala w sprawie wyboru czlonków ZanaduMiejskiego w JEdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie zatwierünnia zrnian w Statucie T,akladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jqdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie zrnian w Statucie Zwiqzku MiEdzygminnego ,,Ekologia" z siedzib4 w

Jgdrzejowie.
I l. Uchwala w sprawie stwierdzenia wyga5nigcia mandatu radnego.
12. Uchwala zmieniajqpa uchwalE Nr )OOil/218i01 Rady Miejskiej w Jqdrzrjowie z d¡ta 29

marca 2001 roku w sprawie przeznaczenia do spnedaty lokali mieszkalnych stanowi4cych
wlasnoéó komunalnq ich najemcom i udzielenia bonifikatprzy sprzndazry tych lokaü.

13. Uchwala w sprawie wyrazenia zgady na oddanie w wieczyste uz¡kowanie dla Spoldzielni
Mieszkaniowej,frzyszloíé" w Jpdrzejowie nieruchomoSci komunalnych.

14. Uchwala w sprawie przyst4¡lienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego na obszarze gmin¡r Jgdrzejów - terenu polo2onego w miejscowoici
[,askóf' - przy'jeto jednoglo5nie. i'

14 A ,,Uchwalao zamiarzn likwidacji Przedszkola w Sudole"
15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy ró2ne.



17. Zamknigcie obrad.

Ad .4 .

Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzndniej sesji w zwiqzku zc'zymzostal przyiety.

A d . 5 .

1. Radna Janina Szreniawa zwraca sig do Komisji Rewizyjnej, aby sprawdzilu cry radnr,
którzy pobieraj4 diety za udzial w posiedzeniach Zarz4du Miejskiego, Komisjach Rady i
sesjach, pobierajq jednoczeénie wynagrodzenie w zakladach pracy, mv\aszeza w
jednostkach organizacyjnych gminy.

2. Radna Janina Saeniawa pyt4 czy w¡rplacane q ryczahy Przewodnicz4cei Rady i
Wiceprzewodniczqpych w petnej wysokoSci, jesli nie s4 obecni na komisjach lub sesji.

3. Radny Ryszard Pacanowski prosi Burmistrza Leszka KapciE o dokonanie bilansu otwa¡cia
na swoim stanowisku, w zwiq,zku z Wrr\ 2e poprzedni Burmistrz níe zrobil bilanzu
zamkniqcia.

4. Radny Ryszard Pacanowski pyta Burmistrza i p.o. Kierownika Plywalni Miejskiej - Pana
B4kiewicz4 dlaczego podania o pracQ ratownika zlohone w latach 2000 - 2001 nie s4brane
pod uwagE, mimo ostatnich przyjp do pracy.

5. Radny Ryszard Pacanowski pyta jak lryglqdu zatrudnianie pracowników w soboty i
niedziele na Plywalni Miejskiej.

6. Radny Ryszard Pacanowski pytq czy iloíé ratowników na basenie jest wystarczai1ca.
7. Radny Ryszard Pacanowski pyta dlaczego na zakrgcie (ul. Armii Kajowej i ul. Dojazd) nie

ma stosownego znaku ostrzegawc zego.
8. Radny Ryszard Pacanowski pyta co dalej z obwodnicq.
9. Radny Ryszard Pacanowski pytq dlaczego przy wykupie mieszkaú komunalnych

dyskryminowane se osoby sarnotne.
10. Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy je*. moZliwoSó

Zagajv ze wzglgdu na frkf, ze sqwykorwne z azbestu.
ll.Radny Ryszard Pacanowski prosi o wymianp peknietej

wymiany rur wodociqgowych w

rury w Przychodni przy ul. ll
Listopada.

12. Radna Ewa Ptaszrik, w imieniu mieszkaúców ul. Kilinskiego, prosi o wyrównanie zakolia,
jakie rzeka wyrobila przy rno&:ie na ul. Kilinskiego.

13. Radna Ewa Ftasznik prosi Burmistrza o interwencjE w sprawie zagospodarowania zatokj
autobusowej pr¿), ul. Barbary I zadasznne i lauteozk{.

14. Radna Ewa ftasznik pyta dlaczngo autobusy PKS, mimo znaku zal<azu\ jeü¡ryulicq dr.
Kwarty, hamujqc ruch na tej uücy.

15. Radna Ewa Ptasznik w imieniu osob mieszkaj4cych nad rzek4 Bnnámcqprosi o wycigcie
topoli zagrainjqsych bezpieczeústwu.

16. Radna Barba¡a Dzwonek sklada wniosek do Z,arz4du Miejskiego o przygotowanie projektu
uchwaty w sprawie zwigkszenia bonifikaty przy wykupie mieszkaú komunalnyctu do 80 %.

Ad.6 .

Nie zgloszono uwag do inforrnacji o pracy Zarz4du Miejskiego migdzy sesjami.
Burmistrz trszek Kapcia wyja5n{- zn 15 punkt informacji jest nieaktuhy, poniewaZ

zrurz4dca drogi nie vryrazil zgody na zanrontowanie reklamy.



4

Ad.7.

Nie zgloszono uwag do inforrnacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.

Ad .8 .

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska jednogloénie powzigla UchwalE Nr XLII/3841A2 w sprawie przyjqcia planu

pracy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie na rok 2002.
AJchwala Nr XLII/384lAZ w zal4czemu do protokohl.

Ad. 8 A.

Burmistrz Leszek Kapcia zaproponowal na czlonków T.arzqdu Miejskiego PaniA LidiE
Osiúsk4 i Pana Czeslawa Blicharskiego. Burmistrz uurain, 2s q to osoby znane i nie ma
potrzeby uzasadniania kandydatur.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e zostawi bez komentaran propozycje nowego
burmistrza. Decyzja rnlefi do radnych i wiqFc sig z sumieniem kaZdego z radnych a ocena
rre,leLry do spoleczeústwa.

Radna Janina Szreniawa uwa24 2e ci radm byli juz poddani ocenie radnych podczas
poprzedniego glosowania. Wszyscy siq dobrze W, ale Panie burmistrzu proszQ przejúó sig
po mieScie i posluchaó, co mówi4 ludzie. Powinni5my byó sobq. ProszE nas nie stawiaó pod
murefi! Panie Burmistrzu.

Radna Lidia Osiriska powiedzialu irc zostala desygnowana przez klub ZNP, który uwuia
ze dotychczas pracowala dobrze.
Pani Osiúska powiedzialu 2e nie bqdzie brala udzialu w glosowaniu, jako osobq której to
glosowanie dotycry.

Radca Prawny UrzEdu Miejskiego - Pani Danuta Kiwiorska powiedzial4 irc zawstydztla iq
radna Osiúska poniewaZ jako radca prawny powinna poinformowaó, 2e jest nowy przepis
mówiqcy, 2e radny nie powinien braó udzialu w glosowaniu dotycz4cym jego interesu
prawnego. Pani Kiwiorska uwa2, 2rc sluszne jest stanowisko Pani Osinskiej i v,ryrazila
nadziejg, Ze drugi radny, którego glosowanie dotyczy, równieZ nie weámie w nim udziatu.

Radna Osinska wytazila zgodg na kandydowanie na czlonka Z'arzadu Miejskiego.
Radny Blicharski wyrazil zgodE na kandydowanie na czlonka Zarz4du Miejskiego.
Radny Ryszard Pacanowski zapytal burmistrza czy nie mial innych mo2liwoSci

personalnych prty zglaszaniu kandydatów na czlonków Zarz$u Miejskiego.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, i!É szanuje wszystkie instytucje i jezeli osoby

uzyskaty poparcie tych instytucji, maja równie2 jego poparcie.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Teresa Szwach zaproponowala do skladu komisji

skrutacyjnej radnych: Annq Szlqk, Marig Kwapiszewsk4 i Tomasza Baraúskiego.
Radni: Anna Szlqk, Ma¡ia Kwapiszewska i Tornasz Baranski wyrazili zgodg na

kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie przyjgla sklad komisji skrutacyjnej.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila o godzinie 9'u oglosila 15 minut przerwy na

przygotowanie kart do glosowania.
Po wznowieniu obrad glos zabrala radna Janina Szreniawa" która poinformowala, iB Pani

Osiúska wychodzqg na przerwQ powiedziala do niej: ,jeheli nie wejdg do Z'arz4du Miejskiego,
to ja ci pokazq Prawo i Sprawiedliwo$ó."

Przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej - Tornasz Baranski przedstawil warunki glosowania i
warunki waznoSci glosow; powiedziaf i.p przy nazwisku kandydata sq podane trry mo2liwoóci
lz4 przeciw, wstrzymal siE/ i przy kazdej z tych moZliwoSci jest kratka w której nale?y
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wstawió znak ,,;i,'zgodnie z wlasnym stanowiskiem. Postawienie znaku ,J" w wigcej niZ
jednej kratce lub nie postawienie w 2adnej kratce powoduje, 2e glosjest niewa2ny.- 

Pr4'stqpiono do tajnego glosowania nad kandydatur4radnej Lidii Osinskiej.
Pani Lidia Osiriska nie brala udziatu w glosowaniu.

Nastqpnie przystqpiono do glosowania nad kandydatur4 radnego Czeslawa Blicharskiego. Pan

Czeslaw Blicharski nie bral udzialu w glosowaniu.
O godzinie 1030 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach oglosila przerwQ na

policzenie glosów i sporz4dzenie protokolu przgz komisjq skrutacyjn4.
Po wznowieniu oU.u¿ przewodniczqcy komisji skrutacyjnej poinformowal, 2e ze wzglEdu

na fakt, ü na niektórych kartach do glosowani1 oprícznraku ,,x" w kratce znajdujq sig ró2ne

ltute ntaczki i dopiski w innych miejscach tych kart, komisja skrutacyjna po konsultacjach

z radcq ptu*ttyti UrzEdu Mie¡stiegó - Paniq Danut4 Kiwiorskq postanowila uniewaznió
glosowanie i przeprowadzit, je ponownie. lProtokól komisji skrutacyjnej w zal4czeniu do

niniej szego protokohr/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach zarz4dzrla ponowne glosowanie i oglosila

l0 minut przerwy na ponowne przygotowanie kart do glosowania.
O godzinie ílto prre*o¿.ti.ra"y komisji skrutacyjnej - Pan Toryalz Baranski ponownie

przedslawil warunki glosowania i warunki waino$ci glosow; powiedzial,2E s4one identyczne
jut * pierwszym gbówaniu. Ponadto opríczznaku,,:C'w jednej kratce nie moZe byé zadnych

innych znaków na karcie do glosowania.
Radny Ryszard Pacanowiki powiedzial, 2e osobiÉcie potraktowal pierwsze glosowanie jako

rodz-zj rankingu.
Przystqpióno do tajnego glosowania nad kandydatur4radnej Lidii Osiúskiej-
Pani Lidia Osiúska nie brala udziatu w glosowaniu.

Nastglnie przystqpiono do glosowania nad kandydatur4 radnego Czeslawa Blicharskiego. Pan

Czeslaw Blicharski nie b'ral udzialu w gtosowaniu.
O godzinie 1125 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach oglosila przerwQ na

policzenie glosow i sporzqdzenie protokotu ptzezkomisjE skrutacyjn4.
Po wznowieniu obrirl przewodniczqpy komisji skrutacyjnej - Pan Tomasz Baraúski odczytal

protokól komisji skrutacyjnej stanowi4cy zalqczrnk do niniejszego protokolu.

IGndydaci otrzymali nastqpuj4ce ilo$ci glosow:
Radna Lidia Osiúska:

z a ' 1 2
przeciw - 13
wstrzymalo sip - 0

Radny Czeslaw Blicha¡ski :
ZA

przeciw
wstrzymalo sig

- t 2
_ 1 3
- 0

W zwiq.zku z powyhszym uchwala w sprawie lvybru czlonków Zarz4du Miejskiego rue

znstalapodjgta.

Ad.9 .
Kierownik ZPOZ - Pan Marek Boguslawski przedstawil argumenty przemawiajQce 7a

niepodejmowaniem uchwaty w sprawie zntdranw statucie ZPOZ:
l. Ustawa na podstawie której dziata zaklad to ustawa o zaktadach opieki zdrowotnej, a nie

ustawa o samorz1dzie gmirurym - jest tu niespójnoSó.
Po wprowadzeniu zmian statut ZPOZ bqdzie niesffiny.
W rnaterialach podana jest nieprawda: pisze, 2e Rada Spoleczna uchwala a Rada Miejska

zatwterdza; Rada Spoleczna nie ma mocy uchwalodawczej, lecz jest cialem
opiniodawczym.

2.
J .
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4. NSA wydal wyrok w podobnej sprawie: powolanie iodwolanie kierownika zakladu opieki
zdrowotnej nale|y wylqcznie do kompetencji rady.

Przekazalern swoje wqtpliwoéci - mówi Pan Boguslawski. Uchwala bqdzie podjqta wbrew prawu.

Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska powiedziala" 2e uchwalg podpisala i nie znajduje
2adnej sprzecznoSci z obowi4zujqcymi przepisami. Sprawp szczególowo wyjaSnialam na
komisjach. Jeleli bEdajakieé w4tpliwoici prawne, to organ nadzoru uchyli tq uchwalg.

Pan Boguslawski zapytal, czy zawsze tak bgdzie, ze radca powoluje sig na organ nadzoru?

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla Uchwalp Nr XLII/385102 w sprawie zatwierdzenia
zmian w Statucie Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSci4
glosów: /obecnych 25 radnych/

z a - 1 3
przeciw - 9
wstrzymalo sig - 3

AJchwala Nr XLII/385/02 w zal4czeniu do protokohr/.

Ad. 10.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie powzigla UchwalE Nr XLII/386/02 w sprawie

zmian w Statucie Zwiryku Miqdzygminnego ,tkologia" z siedzibqw JEdrzejowie.
/lJchwala Nr )OII/386/02w zalqczeniu do protokoh/.

A ¿  I 1 .

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie / przy obecno sci 26 radnych/ jednogloSnie powziqla UchwalE

Nr XLII/387102 w sprawie stwierdzenia wygaéniqcia mandatu radnego.
üchwala Nr XLII/387/02w zalryzrmu do protokohr/.

Ad.12.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek powiedziata, 2n mieszka w bloku komunalnym i
czuje siE rzecznikiem lokatorów.
Komisje Rady Miejskiej na posiedzeniach wnioskowaly do rarzqdu Miejskiego o zwigkszenie
bonifikaty nawet do 9Oo/o,jednak zaruqd Miejski nie wzi4l tych wniosków pod uwagQ. W zwi4zku
z tym radna Dzwonek sklada wniosek o zwiEkszenie bonifikaty do 80%. Jako argumenty
przernawiajqce zatpa pani Dzwonek podala:

l. Zwigkszyta sig oplata notarialna" co zwiEksza ogólny koszt urykupu mieszkania.
2- Zwigkszyty siQ oplaty czynszowe, wzrosne ceny energii i wody, a phce zostan4

zamro?nne.
3. Osob¡ które miaty wystarczajqcE iloSc pieniEdzy juZ wykupity mieszkania.
4. Wzrost enrcrytur i rent jest niski, a kred¡y wysoko oprocentowane.
5. Sytuacja materialna ludzi ulega pogorszeniu.

Uwazarn, in @dziemy Radq rozumiej4c4 te problemy i przychyln4 mieszkaúcom, jeSli pozwolimy
wykupió mieszkania tyrn, którzy chc4to zrobió, dajmy im szansq. Wykup mieszkaá jest biznesem
dla gmin a nie dla mieszkaúców. Wai:iciele pokrywaj4koszty remontów, aZBM nie jest w stanie
tego zrobió. Rada prryjpla progran! który ptzewidujE, 2n do 2005 roku rale|-y zbyé 80Yo zasobów
komunalnych Jest to uzasadnieniem dla zwigkszenia bonifrkaty i umo2liwienia wykupu mieszkaú.
W innych miastach rady uchwalaj4 bonifrkatq nawet do 95Yo. W 2000 roku sprzedaliSmy l7 lokali;
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w roku 2001, po zwiQkszeniu bonifikaty sprzedano 47 mieszkaú. Mo2na prognozowaé, 2e po
kolejnym zwiqkszeniu bonifikaty w roku biez4cym bqdzie mo2na sprzedaó okolo 80 mieszkaú.

Radny Czeslaw Blicharski uwaza wniosek Pani Di¿wonek za. zasadny, jednak problem w
tym, aby wszyscy mieszkaúcy danego bloku wykupili mieszkania. W przeciwnym razie gmina
nadal bgdzie musiala partycypowaó w kosztach. Radny Blicharski proponuje daó bonifikatq nawet
85 o/o, ale pod warunkiem wykupu przez wszystkich lokatorów.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e trudno wypowiadaó sig w sprawie stanowi4cej
problem dla dwóch stron. Dobry gospodarz chcialby posiadaó duzy maj4tek, ale musi mieó
moZliwoóó gospodarowania mieniem. Gmina musi mieó mieszkania np. dla osob eksmitowanych.
Pewne rzeczy trzeba uporzqdkowaó w odpowiedniej kolejnoSci: najpierw trzeba ustalió, co
zostawió dla gminy, a pozostale zasoby w 100 Yo przeznaczyé do zbyci4 jednak nie wiemy, ozy
wszystkich bqdzie na to staó.
Nie mo2emy iSó na to, aby pozbyé sig wszystkiego. Stanowisko Zarz4du Miejskiego zostalo
przedstawione, ale zawszl moZna podj4ó decyzjp o zmianie wysokoSci bonihkaty.

Radny Alfred Czop uwaino 2e uchwala zakazujqca wykupu mieszkaú przez niektóre osoby
jest blgdem. Dajmy wszystkim szansQ i czas na realizacjE.

Radny Ryszard Pacanowski uwaza" 2e zakaz wykupu mieszkaú przez niektóre osoby nie
korespondujg z Konstytucj4. Próbujemy stworzyó uchwalE mqdrzejsz4niZ ustawy.

Przed prrystqpieniem do glosowania w sprawie wniosku radnej Barbary Trzeszkowskiej
Dzwonek, radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska zwrócila siE do radnych slowami:, Nad czym
paústwo glosujecie? Projekt uchwaly mo2e byó przygotowany, jednak inicjatywa uchwalodawcza
przystuguje grupie trzech radnych. JeSli omawiana uchwala nie zostanie dzié podjEta, pozbawi siq
ludzi bonifikaty w ogóle i kdq mogli wykupywaó mieszkania za 100 7o wartoSci. Poprzednia
uchwala obowi4pywala do 3l grudnia ubieglego roku.

Przewodnic?ng,? Rady Miejskiej Teresa Szwach o godzinie 1230 oglosila przerwp, która
trwala do goüiny 12".

Po wznowieniu obrad radna Barbara Dzwonek powiedziala, ite W wyja5nieniach radcy
prawnego wycofuje swój wniosek i kieruje go do Zarz4du Miejskiego, aby przagotowal projekt
uchwaly o zwiqkszeniu bonifikaty przy wykupie mieszkaú komunalnych do 80%.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla UchwalE Nr XLII/388/02 zmieniaj4ca uchwalq Nr
)OCü218/01 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dma29 Írarca 2001 roku w sprawie przsntaczenra
do sprzedaZy lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasno$ó komunalnq ich najemcom i udzielenia
bonifikat przy sprzedazy tych lokali, nastEpujEc4 ilo5cia glosów:

z A - 2 5
przeciw - 0
wstrzymalo siE - I

AJchwala Nr XLII/388102 w zalqczentu do protokohr/.

Ad. 13.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziEla UchwalE Nr XLIU389|02 w sprawie

wyrazenia zgody na oddanie w wieczyste uzytkowanie dla Spoldzielni Mieszkaniowej
,Brryszloíó" w Jgdrzejowie nieruchomoéci komunalnych.
AJchwala Nr XLII/389102 w zalqczenru do protokohr/.

Ad. 14.
},.

Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie jcdnogloénie powzigla Uchwalq Nr XLIIi390l02 w sprawie

przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rla obszarze

gminy Jqdrzejów - terenu poloZonego w miejscowoSci l-asków-
fuchwala Nr XLII/390102 w zalqcz.eniu do protokohr/.

Ad. 14 A.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek prosi o przybliirnie tematu. Poniewaz odbylo siE

spotkanie z mieszkaúcami radni powinni wiedzieó, do czngo prowadzi podjgcie uchwaly.
Naczelnik Wyüiaty Oiwiaty, Kultury i Sportu - Pan Maciej Koómider powiedzial, 2e

Komisja O5wiaty, Kultury i Sportu wyst4pila z wnioskiem w sprawie Przedszkola w Sudole, do

Tarz4du Miejskiego, który zotnwi4zal Naczelnika Wydziatu OKiS do odbycia spotkan z

mieszkaúcami i radnymi z tego terenu. Na zebraniu, na którym byli obecni: Burmistrz, soltys,
pracownicy wydzialu, rodzice i spolecznoSó, przedstawiono tQ sprawQ. Przedszkole w Sudole jest

ba¡dzo ladne, a sale sq dobrze wyposaZone. Byla w tym du¿a zasluga spoleczeústwa wsi. Niestety,

do przedszk ola uczqszsza mala bcztn dzieci, a koszty utrzymania s4 du2e. W roku szkolnym 97198

ucz4szczalo 22 dzieci; w 98/99 - 2l; w 99/2000 - l7; w 2000/2001 -

16; na bieiqcy rok szkolny zlo?nno akces na l5 dneci, po zrnianie stawek zostalo 12 dúeci,

w tej chwili chodzi 10 dzieci: 4 -szeéciolatków; 3 -piqciolatków i 3 -czterolatków.

Ztego czworo dzieci odejdzie w przysüm roku szkolnym do szkoly.
Zatrudniony jest nauczyciel pelni4cy jednoczeSnie funkcjg dyrektora" kucharka która jest

jednoczeSnie woin4 oddzialowq oraz palacz w sezonie grzewczym. Czesne pokrywa 4,5 yo

kosztów utrzymania przedszkola. PodjEliimy dzialanra oszczqdno5ciowe. Informacjg w tej sprawie
zloLylem u burmistrza. Zmniejszyliémy iloSó godzin pracy z 37,5 do 25. Od I wrze5nia jeden

nauczyciel zostal postawiony w stan nieczynny. Pani dyrektor nie korrystala ze zniiki godzinowej

z t¡rtulu pehrienia funkcji dyrektora. Wa¡unki w tym przedszkolu sqbardzo dobre, ale liczba dzieci
je*. za rnala W przyszlym roku kosztu wyniosq 7M00 zl. Gro wszystkich kosztów pochlaniajq
place; wydatki rzfrcmwe to okolo 5 000 zl.Przedstawiali$my ró2ne rozu{ilry:.nra: byla propozycj4

aby ktoÉ prznjql przedszkole. Pan KoSmider odczyta\ protokól z zebratúa z mieszlcaúcami /w
za\czeruu do protokohr/. Pani dyrektor przedstawila listg dzieci, które nrogtyby chodzió do
przedszkola. Wczesniej byly podejmowane dzialania" aby przrdszkole moglo funkcjonowaó
równie2 dla dzieci z Przq5lawiq jednak rodzice nie wyrazili zgody.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach udzielila glosu mieszkaúcom wsi SudóI.
Pierwszy z mieszkaúców powiedzial Padty tu slowa ,,likwidacja przedszkola". Budynek

przedszkola byl wybudowany naszymi rEkami. DziS przyszlo nas troje, ale jeSli bpdzie trzf,ba moirc
prz-y1si: trzysta. Tydzieú temu na zebraniu bylo powiedziane,2n jeinlijest szeScioro dzieci" to
przedszkole nie moie przetrwaé. Jest bieda i ludzie sq bez pienigdzy. Opieka spoleczna placi za
piEcioro dzieci które dzigki temq irc jedznw przedszkolu nie chodz4 glodne. Przedszkole zaczqto
budowaó w roku 1990 wykor¿l'stujqc pieni4dze, jakie zostaty z budowy wodoci4gu. Mimo wielu
problemów udalo sig budowg dokoúczyó. OSP dala deski, instalacjE wykonala szkola zawodowa.
Budowa przedszhola zintegrowala Srodowisko wsi. DziS rnamy prawo b'ronió naszego przedszkol4
a wy macie obowiq.zek porróc nam. W tej chwili mamy 18 podpisanych deklaracji; w przyszlym
roku b$zie wigcej.

Drugi z mieszkaúców Sudolu w imieniu mieszkaúców wsi i wlasnym poprosil o ponowne
pne,amlizowanie sprawy, bycie Polakiem i uratowanie przedszkola w Sudole. Przedszkole to bylo
jednym z pierwszych wiejskich przedszkoli na terenie naszej gminy. Oprocz 18 dzieci, kfóre
wypehrity deklaracje, mohe byó jeszcze piqcioro dzieci, których rodzice jeszrze siq zastanawiaj4
Przedszkole nie jest instytucjq kfóra musi przynosió zyski, ale jest jedynq placówk4 oSwiatowq na
terenie wsi.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, ze historia przedszkola w Sudole jest pigkna Jest
to zastuga spoleczeústwa i radnego poprzedniej kadencji - Pana Baranskiego. Etaty w fym
przedszkolu sq zmniejszone, jednak to, co jest racjonalne zn wzglqdów ekonomicznych nie idzie w
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parze z atrnosfer4 wiejskq. W przypadku przedszkola w Sudole nale?y wzi4Ó pod uwagq

mo2liwoSci prokreacyjne spoleczeústwa Sudolu. Nie róbmy prezentu w4tpliwej jako5ci na koniec

naszej kadencji. Jest mo2liwotff, aby utrzymaó to przrdszkole.
Dyrektor przedszkola w Sudole Pani Lesiakowska powiedziala" 2n prowadzi tE placówkE

szesnasty rok. W 1986 roku przedszkole miescilo sig w dwóch budynkach i byty strasme warunki.

Przedszkole pqkalo w szwach. PracowatyÉmy we dwie. Pelnilam rolg intendentki, dyrektora i

nauczycielki. Dzigki wielkiemu trudowi i zaanguZowaniu mieszkaúców i Pana Baranskiego l0
wrzeénia l99l roku rnstqpilo otwarcie nowego nowoczesnego przedszkolu W Sudole jest du2o

malych dzieci. Moze bylaby szansa, aby miaty miejsce w przedszkolu we wlasnej wsi. Mo2e d.ogq
porozumienia z dyrektorem szkoty - Panem Gliwióskim? Wylumaczymy rodzicon¡ 2e w tym
przedszkolu s4 idealne warunki dla matych dzieci. Dzieci z ubogich rodzin maj4 finansowane
posilki, dzigki czemu nie s4 glodne. Apelujq o wziEcie mojego glosu pod uwagg.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek wyjaSnila, 2n nie chodzi o likwidacjq przedszkola"

ale o stworzenie Zespolu Placówek Oswiatowych. Aby to zobió, rclefi podjqó uchwalg o

likwidacji przedszkola, a nastgpnie powolaó Znspól Placówek Oéwiatowych odrqbn4uchwal4.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla Uchwalp Nr XLII/391102 o zamiarzn likwidacji

Przedszkola w Sudole nastqpujqc4 iloSci4 glosów:
- 1 6

przeciw - 2
wstrzymalo sig - 7

AJchwala Nr )OII/39I102 w za\qczemu do protokohr/.

Ad.  15.

Radna Janins Szreniawa zwroca siq do Komisji Rewizyjnej, aby sprawdzila, czy radni, Hórzy
pobierajq diety za udzial w posiedzeniach Zarzqdu Miejskiego, Komisjach Rady i sesjach,
pobierajq jednoczeínie wynagrodzenie w zaWadach pracy, zwüaszcza w iednostlrach
organizacyj nyc h Sminy.

Radna ElZbieta WiSniewska odpowiedziatu 2rc Komisja Rewizyjna podejmie odpowiednie
dzialania-

Radna Janina Szreniawa pyta, czy wyplacane sq ryczalty Przewodniczqcej Rady i
Wiceprzewodniczqcych w pelnej wysolwíci, jeili nie sqobecni na kamisjach lub sesjí.

Przewodnicz4c,aRady Miejskiej Teresa Szwach odpowiedziala 2e uchwala Rady Miejskiej
na podstawie której wyplacane sqryczatty nic nie rúwi o potrqceniach za nieobecnoóci JeSli Rada
Miejska podejmie uchwalE w tej sprawie i zro;jüie sig tam odpowiedni zapis, bqde potrqcetia za
nieobecnoSci.

Radna Janina Szreniawa poprosila radcQ prawnego o wyjaénienie tej spralvy.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziahq ZE Pani Przewodnicz4ca wszystko

powiedziala i nie ma nic do dodania.

Radny Ryszard Pacanowski prosí Burmístrza Leszka Kapciq o doknnanie bílansu otwarcio na
swoim stanowisht, w zwiryku z tym, 2e popnední Burmistn nie nobil bilansu zambtiqcia-

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnif iE wypowiadal siQ na ten temat w Telewizji
Swigtotcrzyskie.¡. Porozumie siq z Panem Pacanowskim w jakich sprawach bilans ma byó
przygotowany i odpowieü zostanie przedstawiona na piSmie.

Radny Pacanowski wyjaSnil, irc chodzio bilans ekonomiczny.

Radny Ryszard Pacanowski prosi oi'wymianq pqlffiiqtej rury w Przychodní przy ul. I I
Listopada.

Kierownik ZPOZ Pan Marek Boguslawski wyja5nil, 2e tg sprawQ zglaszal na komisjach i w
rozrnowie z burmistrzern MiEdzy kotlowniq a budynkiem doszlo do uszkodzenia rury zasilajqpej
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w wodg kotly gazowe. Ekspertyza wykazal4 b bgdzie taniej, jeéli pu$ci sip rury po écianie. Gaz
jest wykorzystpvany, aby podgrzewaó wodg, któr4 trzeba dobijaó - st4d duLe zuLycie gazu. Je5li
chodzi o beryieczeústwo, to kotly nie stanowi4 zagroirenia, poniewui- maj4 atesty i s4 regularnie
przegl4dane. Problem wynika z ub¡ków wody ikoniecznoSci podgrzewania jej.

Radna El2bieta WiSniewska powiedziala, 2e sprawa byla arm'liznwana na komisjact¡ które
wysuwaly wnioski do Zarz4du Miejskiego.7ar?4d ustosunkuje siE do tych wniosków.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e Zarz4d Miejski podjAt juz decyzjp w tej sprawie i my5li,
2e kierownik Boguslawski podjqt odpowiednie dzialania.

Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy jest mo2liwoíó wymiany rur wodociqgowych w Zagaju, ze
wzglqdu nafakt,2e sqwyktnene z azbestu.

Naczelnik Wydziatu Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Pani Stanislawa Leóniewska
odpowiedzial4 2e wodociqg w Zagaju byl pierwszym wodociqgiem na tym terenie, budowany z
rur cementowo azbestowych. Opracowywany jest program wymiany pokryó dachowyct¡ a w
przyszloSci bpdzie opracowany progrÍrm dotycz4cy wodociqgów. Bpdzie wiEc mo2liwoSó
pozyskania Srodków z znwn4tq na ten cel. Gmina nie mo2e tego zrobió wlasnym kosáem w
sytuacji, gdy wigkszo$ó solectw nie ma wodociqgu w ogóle.

Radny Ryszard Pacanowski pyta, dlaczego przy wykupie mieszkaít komunalnych
dyslayminowane sq osoby samotne.

Burmistrz trszek Kapcia wyjaénil, 2e w sprawie wykupu mieszkaú jest podjqta uchwal4 która
ogranicza prawo do wykupu. JesteSmy w trakcie opracowywania maj4tku gminy. Zarad Miejski
opracuje projekt uchwaty - byó mo2rc na nastqpn4 sesjE- aby nie bylo ludzi dyskryminowanyctr-

Radny Ryszard Paconowski pyta, co dalej z obwodnicq.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2ejesteómy postawieni pod murern Nie rozpoczgcie

inwestycji w tym roku grozi b'rakiem dotacji z znwn4trz. Dyrektor Pawelec wystqlil o pozwolenie
na budowq.My ze swej strony staramy siq pomóc na ile mozemy np. w sprawie sieci elektrycznej
czy rowów odwadniajqpyclr- Pozostale sprawy musz4byé dograne przez inwestora.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial 2e w sprawie obwodnicy dtugo byla cisz4 a jest duta
grupa mieszkariców, kfórry maj4 powa2ne pEkniqcia domów, co jest ruñqzffie z ruchami
tekfonicznymi. Czy termin, o którym burmistrz mówi dotycry koñca 2002 roku ? pyta radny
Pacanowski.

Burmistrz Leszek lGpcia odpowiedzia\ in prace przy budowie obwodnicy trznba roryczqé w
kwietniu 2002 roku-

Raúry Ryszard Pacanowski pyta, dlaczego no zakrqcíe (ul. Armii Kajowej i ul. Dojazd) nie ma
sl o s owne go ntaku os t rze gsw cz e go.

Naczelnik Wydziatu Komunikacji Starostwa Powiatowego - Pan Kazimierz Michalski
odpowiedzial, ze wydzial zobowiryany jest objechaó wszystkie drogi powiatowe i gminne co pól
roku. Po kazdym objeíüie spolz4dzany jest protokól kt¿ry jest kierowany do zav4dcy drogi.
Realizacja wyglqda ró2nie, lecz ogólnie sytuacja poprawia siq. Je2eli dotyclrczas ta sprawa nie
zr:e'lazla odzwierciedlenia w protokole, pny najblizszym objeilzie bgdzie wziqta pod uwagg.

Radny Czeslaw Blicharski powieüial, 2e jako Przewodniczqcy Komisji Porzqdku Publicznego
mots powiedzieó, iz podczas wyjazdowych posiedzeú komisji zwracano uwagQ na wlaSciwe
ustawienie znaków drogowycb- Pan Blicha¡ski uwa2:4 irc zirak w tym miejscu jest potrzebny.

Radna Ewq Ptasznih w imieniu mieszkariców ul. Kilinskiego, prosi o wyrównanie zakola, jakie
rzeka wyrobila przy moície na ul. Kilinskie\o.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani Barbara Blaszkiewicz
wyjaSnila 2e mostek byl budowany w latach osiemdziesiqtych i nie jest zachowana struktura
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przeptywu. W ubiegtym roku miejsce to bylo cz.yszczone. Jest to droga krajowa" wipc zwrócimy

siq w tej sprawie do'zarz4dcy drogi.

Radna Ewa Plasznik prosi Burmistrza o inlerwencjQ w spruwie zagospodorowania zatoki

autobusowe.i przy ul. Barbary /zada^szenie i luweczki/.
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Barbara

Blaszkiewicz powied i¡utu" ¡n jest to sprawa do zalatwienia. Kiedy Rada uchwali budzrt i bpdE

wiedzial4 jaka kwota dysponujq, podejmq dzialania - powiedziala Pani Blaszkiewicz.

Radna Ewa Ptasznik w imieniu osób mieszkajqcych nad rzekq Brzeánicq prosi o wyciqcie

topol i zagra2aj qcych bezpie c ze ristwu-- 
Naczelnik Wydziahr- Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani Barbara Blaszkiewicz

odpowiedziala, 2e topole nad rzek4 byty wycirlane przez stral po2atn4 poniewaZ osoby

prywatne nie wyraziiy chgci. JeSli jest zezwolenie na wyciEcie tych drznw podejmiemy

ülm.laniaw tym kierunku.

Radna Ewa Ptasznik pytct, dlaczego autobusy PKS, mimo znqku zakazu, iezdiq ulicq dr.

Kwarty, hamujqc ruch na tei ulicY-
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani Barbara Blaszkiewicz

odpowiedzialU In tabliczka dopuszczaj4ca autobusy do ruchu na tej uücy jest zdiEtq wigc ze

strony Urzgdu Miejskiego wszystko zostalo dopelnione-
Prezes PKS - Pan óustaw Siewiorek powiedzial, in z tego wynika, i2 kierowcy PKS lamiq

przepisy.- 
Éo"*odniczqca Rady Miejskiej Teresa Szwach uwaza, ze dyrekcja mo2e nakazaé, kierowcom

korzystanie z innych dróg.
tüany Czesláw ghcharski uvra?4 ze jest to nieporozumienie. Kierowcy ieidi4ulic4 Kieleck4

Nale2y uruchomió prrystanek pr4'ul. Barbary, dogadaó siq z PKS, i nie @dzie problemu.

Náczelnik Wydzátu Komunikacji Starostwa Powiatowego Pan Kazimierz Michalski

powiedzial, 2e zgodnie z przepisami, to przewoÍnik ustawia stupek przystankowy na

wybudowanym przystankl

Ad. 16.

Pan Francisznkffierzrhowski - przewodniczqcy rady soleckiej LÉcina:

l. Pyta dhczego zmienione sqgodziny pracy doktora Soboty. Kiedy prryszedl w poludnie do

przychodni, 2aden lekarz nie chcial go prryjqó, mimo, ze jest pracownikiem sluZby

zdrowia.
2. lJwai4 Le ¡g[eay lepiej zajqó siq pracownikami slu2by zdrowia. Doktor Cha$ka w dniu 4

kwietnia ubieglego roku strzelal do zwierzyny, mirno zsbyl to okres ochronny. Zwrícilem

mu uwagg, toterazwarczy na mnie - rnowi Pan Wierzchwowski.

3. Macie wymogi, aby wszpdzie mieó skierowanie. DziS wszyscy idq do zabiegoweSo, I

dawniej chodzili do Wierzchowskiego.
Przewodniiz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach odpowiedziala, 2p rejestracja do Poradni

Chirurgicznej jest codziennie r4ano, ortopeda przyjmuje codziennie. Jeéli Pan Wierzchowski ma

uwagi do pracy stuZby zúrowi4 to powinien przyjSó do gabinetu dyreklora ZOZ, bo sala obnad

Rady Miejskiej nie jest odpowiednim miejscern

Radna Janina Szreniawa pyt4 czy aktualny jest termin 16 lutego na poSwigcenie sztandaru.

Burmistrz Leszek Kapc:a odpowiedziaf'ze 16 lutego to data nadania praw miejskich naszemu

miastu; w tym roku przypada w sobotg. Sytuacja jest nieaEczna. Tnstaliémy zaproszem na MszE

SwrEtq w intencji samorz4dów. Na nroje pytanie, czy mo2rcmy byó z niepoSwigconym sztandarern,
ksiqdz odpowiedzial, ire go poblogoslawi. Dziekan z ksigdzem szlacht4 powinni dogadaó sig w tej
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sprawie; nie wienr, czy majEjakics obwarowania. Na urocrystoSó pojdziemy zn sztandarem: czy
bgüie poSwiqcenie - to juz inna sprawa. Nie dyskredytujmy pewnych poczynari.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach poinformowala, ze odbylo siq w tej sprawie
spotkanie Zarz4du Miejskiego z wladzami koÉcielnymi, które migdzy sob4 dogadajq sig, jak to
zrobió.

Ad.  17.

Ze wzglpdu na wyczerpanie porz4dku obrad, Przewodniczqca Rady Miejskiej - Teresa
Szwact¡ o godzinie 1405 zamkngla obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
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